
 
 
Protokoll nr: 7, 2024. 
Styrelsemöte Hjo Brukshundklubb 2024-08-28, kl. 19.00. 
  

Närvarande:   

Ewa Harrysson Adjungerad kassör  
Christina Laage 

Elin Karjalainen 

Marica Karlsson Stig Bergman  

Inbjuden från distriktet  
Annelie Karlsson Karjalainen 

Inbjuden webmaster  
Lyhn Harrysson 

 

Ej närvarande 
Josefine Tolf 

Ej närvarande 
Annika Hansson 

 

 
§ 1 Mötets öppnande                         
                          Mötet öppnades kl.19.06 
 
§ 2 Val av justerare 
                          Mötet beslutar att utse Marica Karlsson till justerare. 
 
§ 3                     Fastställande av dagordning  
                          Dagordningen fastställdes. 
                 
§ 4                    Distriktet informerar 
                         Informerar om rollerna i en styrelse och kommittéer samt rutiner.  
                         Diskuterar om att kommunicera och tänka en gång extra hur mottagaren kan tolka  
                         meddelanden, samt att endast skicka till berörda. 
                         Om det kan vara svårt att tolka en text kan det vara bra att ringa. 
                         Påminner om SBKs policy och att man inte får dra in någons privatliv. 
                         Viktigt att vi uppmuntrar och bjuder in varandra, försöker hitta en väg framåt 
                         tillsammans för klubbens utveckling. 
                         Distriktet jobbar för att vi ska ha en dag med föreningsteknik och en dag med  
                         samarbetsövningar. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



§ 5                   webmaster inbjuden 
                        Upplever att kommunikationen inte fungerat bra och saker som ska ut på hemsidan  
                        ska ut med kort varsel. 
                        Diskuterar rutiner för hemsidan för att det ska fungera från alla parter. 
                        Webmaster upplever att Facebook tar över hemsidans roll. 
                        Måste ordna med ny profil för Hjo BK på Facebook för att det inte ska läggas  
                        ut inlägg på sidan från privata profiler. 
                        Webmaster vill avgå men lär gärna upp Marica. 
                         
                        Mötet tackar Lyhn H. för hennes arbete under åren som webmaster. 
                        Lyhn H. lämnar mötet kl.20.07 
 
 
§ 6                    Godkännande av föregående protokoll 
                         Mötet beslutar att godkänna Förgående mötesprotokoll från styrelsemöte 26/6–24 
 
§ 7                   Uppdragslista (se bilaga) 
                        Uppdrag som är utförda nedan. 
                      a) Sätta ihop pass till slöjdmässan 
                      b) Sätta ihop pass till British motormeet 
                      c) Kontakta Mikael K. ang. Fika 
                      d) Lämna prisförslag på ändringar i klubbstugan 
                      e) Köpa in lås och installera 
                       f) Köpa kyl, frys, spisfläkt och diskmaskin 
              
 
§ 8                   Inkommen och utgående post (se bilaga) 
                           
 
§ 9                   Beslut per capsulam 
                         Beslut togs den 7/9-24 att vi ska ta fortsatt stöd från distriktet i form av en mentor. 
 
§ 10                  AU-Beslut 
                          Inga beslut tagna 
 
 
 
 § 11                   Rapporter med diskussioner 
 
                            Mötet pausas kl.20.27 
                            Mötet öppnas igen kl.20.48 
 

a) Ordförande 
Ordförande hade planerat att avgå efter mötet men efter samtal med 
distriktsrepresentant ger hon det en månad till. 
 
 

b) Kassör/Ekonomi 
Adjungerad kassör går igenom balans- och resultatrapport samt månadsresultat.  
Redovisar resultatet efter årets inofficiella utställning. 
 



c) Tävling 
Förbereder till lydnadstävlingen 8/9 och allt är under kontroll. 
Fint samarbete mellan lokalklubbarna att marknadsföra tävlingen. 
Planerar att anordna en officiell startklass och klass 1 Den 7 september 2025. 
 

d) Tjänstehund 
Inget att rapportera 
 

e) Agility 
Dags att flytta hindren så fastighetskommittén kan klippa gräset där dom stått. 
Agilitykommittén får bestämma träff för att bära undan det gamla däcket. 
 

f) RUK/Utställning 
Domare är bokade och håller på att skriva avtal. 
 

g) Fastighet 
Fått ett bra prisförslag på spisfläkt, kyl, frys och diskmaskin. 
 

h) Hemsidan 
Inget att rapportera 
 

i) Studiefrämjandet/utbildning  
Diskussion om torsdagsträningarnas upplägg. 
Utbildningsansvarig ska beställa hem böcker till de som utbildar sig till 
tävlingsledare samt titta på kursmaterial tillsammans med instruktörerna. 
 

j) Ungdomskommittén 
Träffarna rullar på varannan lördag och är väldigt uppskattade av barn och 
föräldrar. 
Ett fint samarbete mellan klubb och föräldrar. 
Lägret inställt men har planer på en träningshelg på 2 dagar i höst utan 
övernattning. 
 

k) Aktivitetskommittén  
Inget att rapportera. 
 

l) Kök/inköp 
Diskussion om snabbgrosskortet 
Mikael K. har handlat och bakat inför lydnadstävlingen, kurser och andra 
aktiviteter. 
 

m) Styrelsen 
Kassören ska ordna en mejl till utställningskommittén. 
Microsoft är ordnat så att alla i styrelsen har tillgång till att komma in på kontot. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

§12                   Beslut 
                         
                         a) Föreningskväll Hjo kommun. 
                              Hjo kommun har bjudit in klubben till att delta på föreningskvällen och visa upp  
                              våran verksamhet.  
 
                             Mötet beslutade att 
                             Stig B. och Elin K. deltar på föreningskvällen och gör reklam för klubben. 
 
         
                          b) Utbilda SBK instruktör. 
                               Distriktet har frågat om vi vill utbilda någon hjälpinstruktör till SBK instruktör. 
                               Mötet ska besluta om Hjo BK kan skicka Elin K. på SBK instruktörsutbildning. 
                           
                             Mötet beslutade att 
                             Tacka ja och skicka Elin K. till att utbilda sig till SBK instruktör. 
                             Ordförande lade ner sin röst. 
 
 
                           c) Bordlägga hemsidan (Wix) kostnad. 
                               Frågan har kommit upp vad vi betalar för hemsidan. 
 
                              Mötet beslutar att 
                              Bordlägga diskussionen tills nästa möte. 
 
 
                            d) Köpa ny spisfläkt. 
                                 Spisfläkten är trasig och klubben har fått ett bra prisförslag på en ny. 
 
                                 Mötet beslutar att 
                                 Vi köper en ny spisfläkt. 
 
                       
                            e) Lydnadstävling 2025 
                                 Tävlingskommittén vill arrangera en officiell lydnadstävling i startklass och  
                                 klass 1 den 7/9 2025. 
   
                                 Mötet beslutar att 
                                 Hjo BK ska arrangera en officiell lydnadstävling i startklass och klass 1  
                                 den 7/9 2025. 
 
 
                             f) Jami hundsport 
                                 Förslag på att skapa ett konto på Jami hundsport där klubbar får rabatt. 
                                 Kan behöva köpas in grejer till tävlingar, kurser och andra aktiviteter. 
                        
                                 Mötet beslutar att 
                                 Vi skapar ett konto på Jami hundsport åt klubben. 
 
                               



                              g) Rallylydnadskurs med Monica H. kostnad. 
                                   Funderingar kring vad det kommer kosta att låna Monica H. att  
                                   hålla kurs på Hjo BK och att vi ska skriva ett avtal. 
                  
                                   Mötet beslutar att 
                                   Ewa H. och Christina L. kollar kostnader med Monica H. 
                                   Stig B. förbereder ett avtal. 
 
 
      
§ 13 Distriktsfrågor 
                          Medlemsmöte den 24/10. 
 
§ 14 Övriga frågor 
                           Inga övriga frågor. 
 
§ 15                  Nästa möte 
                          25/9 Kl. 19.00 
                         
 
§16 Mötets avslutades  
 Ordförande avslutade mötet kl.22.12 
 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
_________________________ 
Sekreterare: 
Elin Karjalainen 
 
 
 
_________________________ __________________________ 
Ordförande:   Justerare: 
Ewa Harrysson  Marica Karlsson 

 


